
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ 5ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ Δ.Σ. ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 
Αρχαία Ολυμπία, 24/5/2025   

 

Συμμετείχαν : οι κ.κ. Δ. Δαούσης , Δ. Ζησόπουλος, οι  κ.κ. Π. Κωνσταντοπούλου, Ε. Τριανταφυλλίδου.  
Ο κ. Α. Φανουριάκης μέσω zoom. 

 

1. Επικύρωση πρακτικών 4ης συνεδρίασης 

2. Ενημέρωση για την τρέχουσα οικονομική κατάσταση.  

3. Εκπαιδευτικές Δραστηριότητες ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 2025 :  

Α. Εαρινές Ημέρες Ρευματολογίας – Αρχαία Ολυμπία, 23-25 Μαΐου 2025: Ξεκίνησαν την Παρασκευή 

23/5 οι εργασίες των Εαρινών Ημερών με επιτυχία.  
Β. Μετεκπαιδευτικά Μαθήματα Ρευματολογίας 26η Σειρά – Θεσσαλονίκη, 27-30 Νοεμβρίου 2025, 

Makedonia Palace . Συνεχίζονται οι ενέργειες για το επιστημονικό πρόγραμμα, σε συνεργασία με την 
Επιτροπή θεματολογίας για τα Συνέδρια. 
 

4. Καμπάνια: Αποφασίστηκε ο κ. Δ. Ζησόπουλος θα έχει συνάντηση με το γραφείο που ανέλαβε την 

επικοινωνιακή καμπάνια και θα συζητήσει δια ζώσης μαζί τους  την πρόταση που ήδη έχουν στείλει.  

5. Οριστικοποιήθηκαν οι προκηρύξεις για τη χρηματοδότηση Ερευνητικών Πρωτοκόλλων και 

Υποτροφιών για την τρέχουσα διαχειριστική περίοδο  2025-2026. Στην προκήρυξη των Ερ. 

Πρωτοκόλλων, κατόπιν σύστασης από τον Δ/ντή του MJR Καθηγητή κ. Θ. Δημητρούλα, αποφασίστηκε 

να προστεθεί το εξής : « ο Κύριος Ερευνητής κάθε πρότασης που χρηματοδοτείται, υποχρεούται στην 

υποβολή σύντομου άρθρου στο Mediterranean Journal of Rheumatology – MJR, υπό τη μορφή 

Editorial/mini review, που να αφορά το θέμα της συγκεκριμένης ερευνητικής πρότασης. (χωρίς να 

απαιτείται η αναφορά στη μεθοδολογία της μελέτης ούτε η παρουσίαση των καθαυτό δεδομένων που 

παρήχθησαν από τη συγκεκριμένη ερευνητική πρόταση).  

6. Σχετκά με την αξιολόγηση των αιτήσεων των υποψηφίων  για το πρόγραμμα χρηματοδότησης 

συμμετοχής στο Annual Meeting ACR_2025 (24 - 29 Οκτωβρίου). Παραλήφθησαν εμπρόθεσμα έως και 

τις 16/5 , καταληκτική ημερομηνία, 7 αιτήσεις. Επιλέχθηκαν οι κ.κ. Σπ. Κατέχης, Ν. Κολέτσος-Σούλτης 

και η κα Αργ. Λαζαρίνη, σύμφωμα με κριτήρια αξιολόγησης που είχαν τεθεί  από το Δ.Σ. Όλοι οι 

υποψήφιοι θα ενημερωθούν με μήνυμα και οι επιλεχθέντες και όσοι απορρίφθηκαν, όπου θα 

αναφέρονται οι λόγοι που απορρίφθηκαν.Η κα Ε. Τριανταφυλλίδου θα συνοδεύσει τα Μέλη, ως 

Επικεφαλής. To Πρόγραμμα έχει την ευγενική χορηγία-στήριξη της Φαρμακευτικής Εταιρείας LILLY 

ΦΑΡΜΑΣΕΡΒ 

7. Σχετικά με πρόταση του Καθηγητή  κ. Δ. Μπούμπα, Προέδρου του ΚΕ.Σ.Υ., που αφορά σε σύσταση 

Ομάδας Εργασίας για τη συγγραφή οδηγιών στα ελληνικά, σχετικά με   την υποβοηθούμενη γονιμότητα 

και την εγκυμοσύνη σε αυτοάνοσα ρευματικά νοσήματα, αποφασίστηκε να ορισθεί Συντονιστής της 

Ομάδας Εργασίας ο κ. Γ. Μπερτσιάς, όπου με δύο εκπροσώπους του Δ.Σ. κα Π. Κωνσταντοπούλου, κ. 

Αντ. Φανουριάκη  να συνταχθεί ένα συναινετικό κείμενο  κοινών κατευθυντήριων οδηγιών  της 

Ελληνικής Ρευματολογικής Εταιρείας και της Ένωσης Ιατρών Εμβρυομητρικής Ιατρικής- ΕνΙΕΜΕ . Τα 

Μέλη της Επιτροπής Σύνταξης από την ΕνΙΕΜΕ είναι : Απόστολος Μαμόπουλος, Αντιπρόεδρος της 



ΕνΙΕΜΕ, Γιάννης Τσακιρίδης, μέλος της ΕνΙΕΜΕ, Γεώργιος Δασκαλάκης, Αντιπρόεδρος της Ελληνικής 

Εταιρείας Περιγεννητικής Ιατρικής, Σταύρος Σηφάκης, απελθών Πρόεδρος της Ελληνικής Εταιρείας 

Υπερήχων στη Μαιευτική Γυναικολογία, Αγγελική Γερεντέ, Γενική Γραμματέας της Ελληνικής Εταιρείας 

Εμβρυομητρικής Ιατρικής. 

8. Εγκρίθηκε το αίτημα εκ μέρους του Καθηγ. κ. Θ. Δημητρούλα για χορήγηση αιγίδας της ΕΡΕ στην  

Επιστημονικής Διημερίδας με τίτλο «Στοχεύοντας σε μία κοινή γλώσσα Ρευματολόγων – Καρδιολόγων» 

που λάβει χώρα στη Θεσσαλονίκη, 1 & 2 Νοεμβρίου 2025.  

9. Εγκρίθηκε το αίτημα από την κα. K. Αντωνοπούλου (Πρόεδρο ΕΛΕΑΝΑ) για χορήγηση αιγίδας της ΕΡΕ 

στο “AGORA Annual Conference 2025”, το οποίο διοργανώνεται από το ”AGORA Federation of 

Associations of people with RMDs of Southern Europe”, σε συνεργασία με την ΕΛΕΑΝΑ.  

10. Εγκρίθηκε το αίτημα από την Καρδιολόγο, κα Σοφία Μαυρογένη για χορήγηση αιγίδας της ΕΡΕ στο 

«ATHENSCMR LEVEL 1-2 AND CARDIORHEUMATOLOGY» 

11. Σχετικά με μήνυμα που παραλήφθηκε από ασθενή, με θέμα: «βοήθεια σχετικά με διπλή θεραπεία 

βιολογικού παράγοντα» αποφασίστηκε να του απαντήσουμε τα εξής : “με βάση τις κατευθυντήριες 

οδηγίες δεν υποστηρίζεται η συγχορήγηση βιολογικών παραγόντων, στην παρούσα φάση”. Θα 

αναφερθεί ρητά ότι η Ελληνική Ρευματολογική Εταιρεία ως Επιστημονική Εταιρεία δεν υποκαθιστά σε 

καμία περίπτωση τη γνωμάτευση του θεράποντος ιατρού.  

12.  Εγκρίθηκαν οι αιτήσεις των κ.κ.  Σπυρίδωνα Κατέχη, Νικολάου Κολέτσου-Σούλτη  και της κ. Ελένης 

Παγκοπούλου για την ένταξή του στα Τακτικά Μέλη, καθώς κατέχουν ήδη τον τίτλο ειδικότητας από 

τον ΠΙΣ. 

14. Σχετικά με τον διαχωρισμό των γραφείων της ΕΡΕ, έγινε αυτοψία από τον εργολάβο και αναμένεται 

η τεχνική & οικονομική προσφορά για το έργο. 

15. ΛΟΙΠΑ ΘΕΜΑΤΑ  

Άλλα θέματα από μέλη του ΔΣ 

Επόμενη συνεδρίαση Παρασκευή 27/6 και ώρα 14.00 
  

 


